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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:851 Viltvård

Svenska Jägareförbundet har ansvaret för det allmänna uppdraget kring 
viltvård. Förbundet får 50 miljoner kronor av staten per år för att utföra 
uppdraget vilket bekostas av jägarna själva genom det statliga jaktkortet.

Miljöpartiets miljöpolitiska talesperson Stina Bergström föreslog nyligen att 
Svenska Jägareförbundet ska fråntas ansvaret för det allmänna uppdraget kring 
viltvård. Orsaken är enligt henne att hon inte litar på att Jägareförbundet klarar 
av att vara objektivt eftersom det även bedriver opinionsbildning i frågor som 
rör jakt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Delar statsrådet åsikten att Svenska Jägareförbundet bör fråntas ansvaret för det 
allmänna uppdraget kring viltvård?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-23
Besvaras senast
2016-03-02 kl. 12.00


